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   SoÅ‚ectwo Gorawino w Radzie Gminy reprezentujÄ… dwie Panie: GraÅźyna Pakos i BogumiÅ‚a
Wronka. MoÅźna powiedzieÄ‡, Åźe mieszkaÅ„cy wÅ‚adzÄ™ oddali w rÄ™ce kobiet i sÅ‚usznie, bo jak
okazaÅ‚o siÄ™, bardzo dobrze na tym wyszli. Pani BogumiÅ‚a Wronka radnÄ… jest pierwszÄ…
kadencjÄ™. W Gorawinie zamieszkaÅ‚a w 1986 roku. Bardzo szybko wrosÅ‚a w to Å›rodowisko i
dzisiaj wydaje siÄ™ nawet, Åźe mieszka tu od zawsze. Od poczÄ…tku czynnie uczestniczy w Åźyciu wsi.
Jest osobÄ…, dla której sprawy i problemy mieszkaÅ„ców sÄ… bardzo waÅźne.   

 

 
       Pani GraÅźyna Pakos w Gorawinie mieszka 21 lat. RadnÄ… jest od 2002 roku. W 2000 roku
powstaÅ‚o Stowarzyszenie Na Rzecz Ekorozwoju Wsi Gorawino, które prÄ™Åźnie dziaÅ‚a nadal i ma na
swoim koncie wiele znaczÄ…cych sukcesów. Jednym z inicjatorów zaÅ‚oÅźenia Stowarzyszenia byÅ‚a
wÅ‚aÅ›nie Pani G. Pakos, która zostaÅ‚a jego Prezesem i funkcjÄ™ tÄ… peÅ‚ni po dzieÅ„ dzisiejszy.
W rozmowie Panie podkreÅ›lajÄ…, Åźe to aktywnoÅ›Ä‡ mieszkaÅ„ców przyczyniÅ‚a siÄ™ do tego,
Åźe funkcjonuje SpoÅ‚eczna SzkoÅ‚a Podstawowa, realizowane sÄ… róÅźne programy na rzecz
mieszkaÅ„ców, dofinansowywane ze Å›rodków unijnych, odnowiono i doposaÅźono sale lekcyjne,
urzÄ…dzono salÄ™ komputerowÄ… z dostÄ™pem do internetu itd. Nie sposób tutaj wymieniÄ‡
wszystkich przedsiÄ™wziÄ™Ä‡ podejmowanych przez Stowarzyszenie, trzeba jednak powiedzieÄ‡, Åźe
w Åźyciu mieszkaÅ„ców Gorawina peÅ‚ni ono bardzo waÅźnÄ… rolÄ™ oraz, Åźe Pani GraÅźyna
sprawdziÅ‚a siÄ™ w roli Prezesa. NaleÅźy dodaÄ‡, Åźe Pani Pakos jest równieÅź czÅ‚onkiem ZarzÄ…du
Stowarzyszenia Lokalnej Grupy DziaÅ‚ania &bdquo;SiÅ‚a w Grupie&rdquo; z siedzibÄ… w GoÅ›cinie,
które prowadzi dziaÅ‚alnoÅ›Ä‡ na rzecz rozwoju obszarów wiejskich i pozyskiwania Å›rodków
unijnych. Panie Radne zgodnie stwierdzajÄ…, Åźe w obecnej kadencji nastÄ…piÅ‚o gwaÅ‚towne
przyspieszenie&rdquo; w realizacji zadaÅ„ na rzecz zaspokojenia potrzeb mieszkaÅ„ców. Dotyczy to
równieÅź Gorawina, bo nowa droga i chodniki wzdÅ‚uÅź niej, oÅ›wietlenie uliczne, dostÄ™p do
szerokopasmowego internetu oraz inwestycja wodno-kanalizacyjna to widoczna poprawa jakoÅ›ci Åźycia
mieszkaÅ„ców. Bardzo waÅźne jest to, Åźe najbardziej oczekiwane przez mieszkaÅ„ców inwestycje takie
jak termomodernizacja punktu lekarskiego, budynku szkoÅ‚y i sali wiejskiej bÄ™dÄ… realizowane
jeszcze w tym roku. RównieÅź w bieÅźÄ…cym roku planowana jest budowa boiska sportowego
wielofunkcyjnego ze sztucznÄ… nawierzchniÄ… &bdquo;Orlik &ndash; 2012&rdquo;. Do zrobienia sÄ…
jeszcze drogi, których stan pozostawia wiele do Åźyczenia oraz place zabaw dla dzieci i remiza
straÅźacka. Nad tymi zadaniami przyjdzie jednak popracowaÄ‡ radnym nastÄ™pnej kadencji.
&bdquo;Zadawala nas fakt, Åźe czujemy siÄ™ tak, jakby wreszcie, po wielu latach wÅ‚adze Gminy
zaakceptowaÅ‚y nas i nasze potrzeby. Cieszy to tym bardziej, Åźe MieszkaÅ„cy Gorawina nie czekajÄ… i
nigdy nie czekali na gotowe, Åźe sami robiÄ… bardzo duÅźo. Jest to moÅźliwe dziÄ™ki wspólnym
dziaÅ‚aniom Rady SoÅ‚eckiej, Rady Parafialnej, CzÅ‚onków Stowarzyszenia. Ochotniczej, StraÅźy
PoÅźarnej i Klubu Sportowego Grot Gorawino. &rdquo;  ArtykuÅ‚ zostaÅ‚ przedrukowany (za zgodÄ…
autora) z Biuletynu Gminy "Puls Rymania" nr 3/25/2010
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